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Kehtna Põhikooli hoolekogu koosolek 22.04.2025 

 

Koosoleku algus: kell 19:05 

Koosoleku juhataja: Evelin Saare 

Koosoleku protokollija: Triin Tähtla 

Kutsutud: koolijuht Siilas Kask 

Koosolekul osalesid: 7 liiget. 

Koosoleku protokoll ja osalejate nimekiri koos allkirjadega säilitatakse kooli arhiivis. 

Puudujad:  

Argo Tamme 

Edda Rei 

Kersti Mäevälja 

Mari Lõugas 

Ljudmila Uutmann 

Maret Salumäe 
 

Päevakord: 

1. Kehtna Põhikooli arengukava 2025-2028 kinnitamine 

5. Muud küsimused 

 

Evelin Saare juhatab koosoleku sisse ja annab teada, et saatis hoolekoguliikmete e-posti 

aadressidele Kehtna Põhikooli arengukava. Täna on arengukava vaja üle vaadata, avaldada selle 

kohta arvamusi ning kinnitada hoolekogu poolt.  

 

1. Kehtna Põhikooli arengukava 2025-2028 kinnitamine 

Koolijuht Siilas Kask selgitab lühidalt arengukava ja toob välja, et arengukavas on sees 

sisulised eesmärgid, mille poole püüeldakse. Kooli eesmärk on stabiilse olukorra saavutamine 

Kehtna Põhikoolis. Kõige suurem eesmärk on hakata ette valmistama ka järgmise perioodi 

arengukava. Plaanis on iga aasta lõpus teha sisehindamine, et näha, kuidas õppeaasta on läinud. 

Eesmärk on, et protsess hakkaks süsteemselt toimima. Siiani on see olnud juhuslik. 

Kõik hoolekogu liikmed avaldasid arvamust arengukava kohta, muudatussettepanekuid ei 

olnud.  

Triin Tähtla toob välja, et kuulas viimast Kehtna Vallavolikogu istungit, kus Siilas Kask 

tutvustas Kehtna Põhikooli arengukava. Istungil jääb kõlama, et justkui Kehtna Põhikooli 

hoolekogu esimees on vastutav selle eest ja süüdi, et hoolekogul on kinnitamata arengukava.  

Koolijuht Siilas Kask selgitab, et temal oli arusaam, et kui varasemalt oli ta juba ühe versiooni 

hoolekogule esitanud, siis sellest piisab ja seejärel võis ta muudetud arengukava esitada juba 
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volikogule. Koolijuht tunnistab oma süüd ja vabandab hoolekogu esimehe ees, ning lubab 

ametliku vabanduse saata ka Kehtna Vallavolikogule.  

Otsustati: 

1.1 Kinnitada Kehtna Põhikooli arengukava aastateks 2025-2028. 

 

2. Muud küsimused 

 

- Koolijuht Siilas Kask teavitab, et Kehtna Põhikoolis soovitakse kasutusele võtta õppe-

ja infosüsteemi Stuudium’i senise E-kooli asemel. Seega uuest õppeaastast minnakse 

üle Stuudiumile. See eeldab õpilaste ja lastevanemate teavitamist. Stuudium on küll 

hinnas kallim, aga praktiline väärtus kaalub selle üle. 

 

- Enar Karuoja küsis, kuidas on Kehtna Põhikoolis e-sigareti kättesaadavus. Ta on 

kuulnud, et koolis on diilereid, kelle käest on võimalik e-sigaretti osta. 

 

Koolijuht Siilas Kase sõnul tegeletakse e-sigareti probleemiga aktiivselt, lastelt 

võetakse e-sigaretid ära ning aktiivselt on kaasatud ka lastekaitse ja politsei. Kui kellelgi 

on infot, kes koolis e-sigarette müüb või jagab, siis koolijuht palub sellest teatada.  

 

- Koolijuht Siilas Kask küsib, kas ja millal pidada lastevanemate üldkoosolek. 

 

Arutelu tulemusel leitakse, et üldkoosoleku võiks pidada käesoleva õppeaasta lõpul – 

mai teisel poolel. Kaheks koosoleku teemaks on uuest õppeaastast kasutusele võetava 

õppe-ja infosüsteemi Stuudiumi tutvustus ning uue koolipäeva alguse kellaaja 

kehtestamine seoses valitsuse määruse eelnõuga „Nõuded statsionaarse õppega 

üldhariduskooli õppe- ja kasvukeskkonnale“.  

 

Otsustati: 

2.1 Lastevanemate üldkoosolek toimub käesoleva õppeaasta mai teises pooles. 

 

Koosoleku lõpp kell 20:00 

 

Koosoleku juhataja:       Protokollija:  

 

Evelin Saare         Triin Tähtla  

/allkirjastatud digitaalselt       /allkirjastatud digitaalselt 

 

 

 


